



Circular No. HLME/ 015 /20

April 21, 2020

توفير المنتجات الدوائية المراقبة
والمخدرة
The availability of Controlled and Narcotic products

To : All Healthcare Facilities
All Healthcare Professionals

Due to the current situation with the pandemic outbreak of COVID-19, Department of Health is requesting all governmental and private hospital pharmacies to ensure keeping a sufficient stock of controlled medicines enough for a period of six months according to their monthly consumption.

With regard to narcotic medications, DOH is also requesting facilities' in charge personal to communicate with us if there is any change in their existing narcotic consumption for consideration during the central procurement process of these and ensuring adherence to their approved monthly quota.

We ask all to abide to this circular and implement accordingly.

For additional enquiries, please contact:

- Narcotic Officer on Tel. #: **02 4193648**
E-mail: cdreport@doh.gov.ae

Your cooperation is appreciated.

إلى: جميع منشآت الرعاية الصحية
جميع ممارسي الرعاية الصحية

في إطار الحرص على مصلحة المرضى وتعزيز المنظومة الصحية في ظل الظروف الراهنة المتعلقة بانتشار عدوى فيروس كوفيد - 19، فأنا نوجه جميع الصيدليات في المستشفيات الحكومية والخاصة بأهمية ضمان توفير مخزون لديهم من الادوية المراقبة تكفي حاجتهم لمدة ستة أشهر وذلك حسب معدل الاستهلاك الشهري.

وفيما يتعلق بالأدوية المخدرة، فإننا ندعو مسؤول الادوية المخدرة في المنشآت الصحية موافاتنا بأي تغيير قد يطرأ على معدل الاستهلاك من أجل اخذ ذلك في الاعتبار عند القيام بعملية الشراء المركزي لتلك الفئة من الادوية، مع الالتزام والتقيد بالكميات الشهرية المتوافق عليها مسبقاً.

نرجو من الجميع التقيد بما جاء في هذا التعميم والعمل على تطبيقه

ولمزيد من المعلومات الرجاء التواصل مع:

- ضابط الأدوية المخدرة - دائرة الصحة، هاتف رقم: **4193648**

02

بريد الكتروني: cdreport@doh.gov.ae

شاكرين لكم حسن تعاونكم،،،،

This circular is designed for regulatory procedures and should not be used as content for media publication.

هذا التعميم للإجراءات التنظيمية وغير مخصص كمحتوى للنشر الإعلامي.

مدير دائرة تراخيص الرعاية الصحية والتعليم الطبي
Director Healthcare Licensing and Medical Education